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ZAPISNIK 

s 2. sjednice UPŠR „PJEŠČANA UVALA”, održane 10.04.2023. s početkom u 18:00 sati u 

društvenom domu 

UPRAVNI ODBOR: Prisutni: Matej Njavro, Aldo Peruško, Dragan Perović, Nevio Sokolić 

Odsutni : Robert Kostrenčić, Božo Simović, Dragan Modrušan 

NADZORNI ODBOR : Prisutan : Ljubo Babović 

STEGOVNA KOMISIJA : Prisutan: Josip Novosel 

 

 

DNEVNI RED  

1. Otvaranje Sjednice 

2. Utvrđivanje kvoruma 

3. Usvajanje dnevnog reda 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 

5. Nepodmirena članarina za 2024. godinu 

6. Izvještaj sportske sekcije 

7. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

8. Razno 

 

1. Otvaranje Sjednice 

Predsjedavajući g. Matej Njavro započinje točno u 18:00 sati s radom 
U.O. Udruge te pozdravlja prisutne članove. 

 



2. Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući Matej Njavro konstatira da od 7 članova U.O. nedostaje 

Robert Kostrenčić, Božo Simović opravdano i Dragan Modrušan 
neopravdano. 

 

3.  Usvajanje dnevnog reda 

Matej Njavro daje na raspravu predloženi dnevni red koji se jednoglasno 
prihvaća. 

 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 

Stanje u lučici iznosi redar, koji je usput podijelio priloge o stanju na datum 

06.04.2024. god. Kako slijedi sezona, dolazi do povratka određenih 

članova sa svojim plovilima na vez, a usput ima i zahtijeva i zamolbi za nove 
članove i rješavanja kako i gdje ih smjestiti prema dužini i širini plovila, te 

slobodnim mjestima. Redar iznosi njegova rješenja i prijedloge koja su u 
prilogu tako da svi članovi U.O. mogu pratiti i davati određene primjedbe 

i sugestije. Odmah se raspravljalo o tome kako sportsku lučicu moraju 
napustiti sa svojim plovilima Gđa. Kikec vez 39 i Gosp. Kačić sa veza 38, koji 

privremeno koriste te vezove, određen je i krajnji rok napuštanja, a to je 
21.04.2024. Jednoglasno je odlučeno da Edi Mikac kada se oslobodi vez 

priveže na vez br. 39, a gosp. Skira da privremeno koristi vez 38 nakon 

odlaska Kačića. Time je oslobođen vez 44 na kojeg je stalni korisnik Zanetti 
najavio doći sa svojim plovilom. Odmah je i jednoglasno odlučeno da 

korisnici veza koji odlaze moraju platiti određenu članarinu, srazmjernu 

prema vremenskoj količini korištenja istih. Daljnjom analizom utvrđeno je 

da je stalni korisnik veza Nikica Bilić u međuvremenu prodao svoje plovilo 
drugoj fizičkoj osobi koja nije član udruge, te je ta osoba nastavila koristiti 

taj vez, a da nadležni nisu upoznati s time. Odlučeno je da tajnik stupi u 

kontakt sa Nikicom Bilić te da ga se upozori da to plovilo mora napustiti 
lučicu. Kako je Tihomir Grabovičkić prodao plovilo, a koristio je privremeno 

vez 90, odlučeno je da on ili sadašnji vlasnik plovila ne mogu dalje koristit 
taj vez, a daljnji korisnik tog veza biti će Gđa. Pibernik. Dalje tajnik iskazuje 

da u lučici ima 10 korisnika veza koji imaju suvlasnike, a da Gosp. 
Mayerhofer ne smije privezati plovilo u lučici dok nije prebačen na fizičku 
osobu. 

 



5. Nepodmirena članarina za 2024. godinu (izvještaj tajnika) 

Tajnik iznosi da je na temelju podataka koje je dobio od knjigovođe 

analizirao podatke te je ustanovio da određeni članovi nisu podmirili sve 
obaveze prema društvu te iznosi dužnike, jednoglasno je odlučeno da će 

pojedini članovi biti usmeno obavješteni, a određeni članovi pismenim 
putem. Financijsko stanje na današnji dan iznosi 18.382,00 € . 

 

6. Izvještaj sportske sekcije  

Predsjednik iznosi da tko god je kupio ribolovnu dozvolu u našoj udruzi 

može biti registriran u HSSRM, kako bi imali što više sportaša udičara. 
Članovi koji će biti prijavljeni trebaju obaviti liječnički pregled. 

Predsjednik upoznaje članove da je 07.04.2024. održano klupsko 
takmičenje za podvodni ribolov i udičarenje. Također iskazuje da će glavno 

revijalno klupsko natjecanje biti održano 27.04.2024. zajedno s klubom 
KSR Medulin.  

Dalje iskazuje da je naš član i aktivan, vrsni podvodni ribolovac Dejan 

Micković postao izbornik Hrvatske reprezentacije u podvodnom ribolovu 
na mandat od 4 godine. 

Također Matej Njavro i Josip Urti postali su ponosni članovi Hrvatske 
reprezentacije za 2024. godinu. 

Predsjednik napominje da se 05.05.2024. planira velika Eko akcija čišćenja 
podmorja lučice i obale, te su pozvani svi volonteri i članovi lučice. Otpad 

će biti odvezen putem Med-Eko servisa, a nakon akcije čišćenja održati će 
se zakuska u restoranu Cava Romana. 

Predsjednik napominje da uskoro započinje škola podvodnog ribolova za 
sve zainteresirane članove, koja će sadržati teorijski i praktični dio. 

Sredstva dobivena od natječaja HSSRM-a rasporediti će se u korist 

sportske sekcije i cjelokupne udruge. Osigurati će se potrebna sredstva za 

naredna natjecanja, adekvatna oprema aktivnim natjecateljima radi 
postignutih uspjeha proteklih godina (Micković i Širola dobili su odijela za 

podvodni ribolov), sva potrebna oprema za akciju čišćenja od koje je 
najvažniji balon za izvlačenje blokova iz mora, nagrade za polaznike u školi 
podvodnog ribolova, te slično. 



Naredna natjecanja su: 

11.05.2024. – 10. Memorijalni kup Erik Radina u Novigradu na kojem 

nastupaju Dejan Micković, Manuel Širola i Matej Njavro s kratkim 
pregledom terena. 

22.06.2024. – Međužupanijsko natjecanje Sjevernog Jadrana na Rabu, na 
kojem sudjeluju pojedinačno: Dejan Micković, Josip Urti i Matej Njavro, za 
koji se planira pregled terena od maksimalno 5 dana. 

Također predsjednik napominje da će izostajati 15 dana u drugoj polovici 

svibnja zbog odlaska na Euro-Afričko natjecanje u Tursku u sastavu 
reprezentacije, zajedno s Josipom Urti i Dejanom Mickovićem, na teret 
Hrvatskog saveza za sportski ribolov na moru. 

Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

 

7. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

Predsjednik iskazuje da je Gosp. Weber je zainteresiran za vez od 8 m, 
ako postoji mogućnost, tajnik odgovara da prvenstveno treba sve vezove 

do kraja posložiti prioritetno s postojećim starijim članovima, te onda 
ako ostane vez od 8 m, biti će obavješten. 

 

8. Razno  

Predsjednik iznosi da je Tunjo Antić ustupio vez 15, članu Ipavec Đuliu, a 
Stopar je ustupio vez 46, članu T. Jović.  

Članovi U.O. su jednoglasnom odlukom to prihvatili.  

 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati                                                                 TAJNIK: 

                                                                                                         Aldo Sandri                                                                                                    


